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         Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 
 
Datum: 21. března 2024 
Místo: zasedací místnosti provozní budovy na skládce  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Bc. Skružná Andrea, Vacková Alena, Ing. Hajná Eva, Motl Jiří, 
Mgr. Panaš Petr, Bc. Čechová Martina, Ing. Feiklová Lenka, Ing. Šenfeldr Tomáš 
Nepřítomni: Ing. Červený Richard, Tomášek René 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno jednatelkou a předsedou Sdružení na den 21. 3 2024 od 8,30 hod. Program 
jednání dle zaslané pozvánky je následující:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Návrh Závěrečného účtu za rok 2023 
3/ Schválení účetní závěrky za rok 2023 
4/ Informace – smlouva na studii proveditelnosti – projekt gasifikace 
5/ Informace  - VŘ na sběr, svoz a likvidaci NO z členských obcí 
6/ Provozní záležitosti s.r.o. 
7/ Různé, diskuze 
8/ Závěr 
 

 
Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášeníschopnosti a požádal přítomné o schválení programu. S programem jednání byl vysloven souhlas členů 
rady „SONO“: 
Souhlas:  9 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Následně byla provedena kontrola usnesení rady z 25.1.2024:  
- většina projednaných bodů byla vzata na vědomí, jednalo se zejména o body  

o hospodaření za rok 2023 
o rozpočtové opatření č. 1/2024 – zpevněná plocha – přesun kapitálových výdajů z roku 2023 

-  následovalo rozhodnutí: 
o o vyhlášení výběrového řízení na sběr, svoz a likvidaci KO podle podmínek zápisu 
o o schválení nabídky – struktury dokumentu Studie proveditelnosti k projektu gasifikace a zahájení 

poptávkového řízení 
 
Přijato usnesení č.9/56/2024: 
Rada „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy o kontrole usnesení. 
 
Po hlasování o programu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu programu. 
 
Ad 2/ Návrh závěrečného účtu za rok 2023 
 
Ing. Petr Medáček předal slovo pí. Zubákové a požádal ji, aby seznámila radu s návrhem závěrečného účtu a 
zprávy auditora za rok 2023, který byl zaslán společně s pozvánkou.  
Pí. Zubáková uvedla, že závěrečný účet obsahuje údaje o ročním hospodaření sdružení a je sestaven v souladu se 
zákonem 250/2000 Sb. - o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Jsou zde obsaženy údaje o plnění 
rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění podle rozpočtové skladby, údaje o hospodaření s majetkem a o dalších 
finančních operacích, v tak podrobném členění a obsahu, aby bylo možné zhodnotit finanční hospodaření svazku  
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obcí. Součástí je také vyúčtování finančních vztahů ke všem rozpočtům, např. státnímu, krajů, obcí atd. Povinnou 
přílohou závěrečného účtu při projednávání v orgánech ÚSC musí být i Zpráva o výsledku přezkoumání 
hospodaření.  
Pí. Zubáková podrobně seznámila členy rady s návrhem závěrečného účtu, zejména s výsledky hospodaření 
Sdružení z hlediska naplnění rozpočtu příjmů a výdajů dle jednotlivých příjmových a výdajových položek, 
výsledkem je přebytek ve výši 2 773.187,81 Kč. 
Rozpočet na rok 2023 byl schválen podzimní členskou schůzí dne 29.11.2022 jako vyrovnaný ve výši 4 525 tis. Kč 
po konsolidaci na straně příjmů i výdajů.  Kromě běžných výdajů, které souvisí s chodem sdružení byly 
rozpočtovány kapitálové výdaje na případné investiční projekty nakládání s odpadem. K rozpočtu na rok 2023 byla 
přijata celkem 3 rozpočtová opatření, z nichž hned první bylo přijato jednáním březnové členské schůze, schválen 
byl přesun prostředků z položky 5901 – nespecifikované rezervy na položku 5194 – věcné dary za nákup drobných 
předmětů jako poděkování zástupcům obcí za práci v orgánech sdružení v souvislosti s koncem volebního období, 
bez dopadu na změnu výše výdajů. Druhým rozpočtovým opatřením se celkové příjmy rozpočtu navýšily z důvodu  
přijetí nerozpočtovaných úroků z 12M TV o 1.050 tis. Kč, ve stejné výši byly doplněny výdaje – navýšena položka  
5362 na odd. par. 6310 o 260 tis. Kč (daň z úroků TV) a navýšeny položky 5161,5166 a zejména 5901 (rezerva) na 
odd.par.3725 o celkových 790 tis. Kč, příjmy i výdaje dosáhly výše 5 575 tis. Kč. Rozpočtovým opatřením č. 3 byly 
přesunuty prostředky z položky 5901 – nespecifikované rezervy na položku 6121/3 – stavby (rozšíření asfaltové  
plochy pro zařízení určené ke sběru, úpravě a využití odpadů na bázi dřeva) ve výši 600 tis. Kč a současně byl 
upřesněn název kapitálového výdaje, který po úpravě zněl "výdaje spojené s pořízením EIA a studie proveditelnosti 
k projektu „gasifikace". Po přijetí rozpočtových opatření zůstal rozpočet vyrovnaný, výše příjmů a výdajů rozpočtu 
se však změnila, finální příjmy a výdaje ve výši 5 575 tis. Kč. 
Skutečné plnění rozpočtu 
Celkové příjmy po konsolidaci:                  5.776.213,49 Kč – plnění rozpočtu na 103,61% 
Celkové výdaje po konsolidaci:                  3.003.025,68 Kč – plnění rozpočtu na 53,87%. 
Rada byla seznámena i s ostatními oddíly závěrečného účtu – s přehledem majetku, který byl odsouhlasen 
inventarizační komisí při fyzické a dokladové inventuře (viz. závěrečná zpráva o inventarizaci za rok 2023, 
vyúčtováním finančních vztahů k rozpočtům obcí a se zprávou nezávislého auditora o přezkoumání hospodaření 
svazku v roce 2023, závěr bez chyb a nedostatků. Přílohu závěrečného účtu tvoří zpráva auditora a výkazy účetní 
závěrky.  
 
Souhlas:  9 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č.9/57/2024:: 
Rada sdružení projednala závěrečný účet za rok 2023 bez výhrady jako souhlas s celoročním hospodařením a 
doporučuje členské schůzi jeho schválení. 
 
3/ Účetní závěrka za rok 2023 
 
Předsedající Ing. Petr Medáček předal opět slovo pí. Zubákové a požádal ji, aby seznámila radu s údaji účetní 
závěrky za rok 2023. 
Pí. Zubáková informovala členy rady o postupech při schvalování účetní závěrky, které jsou stanoveny vyhláškou 
č. 220/20163 Sb., stanovami a také vnitřní směrnicí pro schvalování účetní závěrky. Vzhledem k tomu, že 
významné dokumenty k závěrečnému účtu jsou využitelné i při posuzování věrného a poctivého obrazu účetní 
závěrky a naopak údaje z účetní závěrky lze využít pro posouzení hospodaření Sdružení, jsou předkládány oba 
dokumenty k projednání najednou. Rada byla seznámena s údaji účetní závěrky sestavené k datu 31. 12. 2023, 
která je tvořena výkazy: Výkaz zisku a ztráty, Rozvaha a Příloha k účetní závěrce, rovněž se členové rady seznámili 
s použitými kontrolními postupy a zvolenou metodou kontroly uzávěrkových prací. Údaje ve výkazech, které tvoří 
účetní závěrku za uvedené období, jsou porovnávány s výsledky hospodaření minulého období.  Předseda 
inventarizační komise seznámil radu s výsledky provedené hmotné inventury majetku, která proběhla dne 
12. 12.2024 a také se závěry dokladované inventury všech účtů hlavní knihy, které ke dni 31.12.2022 vykazovaly 
zůstatek. Na základě provedených kontrol finanční výbor shrnul své doporučení a závěry kontrolních zjištění do 
zprávy pro radu. Členové výboru doporučili členům rady schválit účetní závěrku a rozdělení hospodářského 
výsledku, připravili návrhy na usnesení níže uvedené.  
FV dále doporučil o údajích účetní závěrky sestavené ke dni 31.12.2022 informovat členskou schůzi a to při 
projednávání závěrečného účtu za rok 2023. Informace, které poskytne Závěrečný účet, pak budou kompletně 
hodnotit hospodaření společnosti podle zákona o účetnictví i podle zákona o rozpočtových pravidlech a prováděcí 
vyhlášky č. 220/2013 Sb., o postupech pro schválení závěrečného účtu. 
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Souhlas:  9 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č.9/58/2024:: 
a) Rada Sdružení schvaluje účetní závěrku sestavenou k 31.12.2023. Údaje účetní závěrky obsažené 
v účetních výkazech tvoří přílohu Protokolu o schvalování účetní závěrky za rok 2023. 

b) Rada Sdružení schvaluje návrh na rozdělení hospodářského výsledku za rok 2023, který je tvořen 
výsledkem hospodaření hlavní činnosti (zisk 355.980,62 Kč) a výsledkem hospodářské činnosti (zisk 2.570.851,17 
Kč) - převod zisku z hlavní i vedlejší hospodářské činnosti na účet 432 - účet nerozděleného zisku minulých období. 

  
c) Rada Sdružení schvaluje a předkládá členské schůzi také ke schválení návrh na převod finančních 
prostředků z bankovního účtu hospodářské činnosti na základní běžný účet hlavní činnosti jako zdroj příjmové 
strany rozpočtu ve výši 3.365 tis.Kč (před RO č.1/2024 2.665 tis.Kč). 

Po odchodu zástupce obce Trnovany se hlasovací kvorum snížilo na 8. 

Ad 4/ Informace – Smlouva na studii proveditelnosti – projekt gasifikace 
 
Ing. Medáček konstatoval, že na základě přijatého usnesení č. 8/55/2024, kdy rada schválila cenovou nabídku 
společnosti PGP Terminal, a.s. na zpracování studie proveditelnosti pro recyklační centrum komunálních odpadů 
pro obce okresu Litoměřice v celkové ceně 450.000,-Kč bez DPH, byla smlouva o dílo dne 15.3.2024 podepsána. 
Do konce měsíce července by studie měla být zpracována v rozsahu, který byl odsouhlasen radou. Součástí 
vyhotovených dokumentů studie proveditelnosti bude rovněž samostatné vyhotovení podkladů, které budou 
sloužit sdružení i pro účely tvorby dokumentace EIA k projektu Recyklační odpadové centrum.  
Dále Ing. Medáček uvedl, že společnost Ernst&Young, s.r.o. má připravený report podpořených projektů v oblasti 
chemické recyklace v rámci Inovačního fondu včetně porovnání našeho záměru s podpořenými projekty a 
zdůraznění podobností a odlišností. Report projektů by mohl být doplněn i o projekty chemické recyklace, které 
nebyly podpořeny z Inovačního fondu. 
 
Souhlas:  8 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č.9/60/2024:: 
Rada sdružení bere na vědomí informace o podpisu smlouvy na zpracování Studie proveditelnosti se 
společností SPG Terminál, a.s. a informace o reportu podpořených projektů v oblasti chemické recyklace, 
kterou zpracovává společnost Ernst&Young, s.r.o. 
 
Ad 5/ Informace – VŘ na sběr, svoz a likvidaci NO z členských obcí 
 
Předsedající Ing. Medáček informoval radu o postupu prací na zadávací dokumentaci pro výběrové řízení na sběr, 
svoz a odstranění nebezpečných odpadů z členských obcí „SONO“. Vzhledem k hospitalizaci zpracovatele 
dokumentace se termín posouvá, bude však dodržena podmínka jarního a podzimního svozu za podmínek již dříve 
schválených radou dle zápisu z 25.1.2024, viz. usnesení č. 7/51/2024. 
 
Souhlas:    8 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č. 9/61/2024: 
Rada „SONO“ bere na vědomí informace o postupu prací na zadávací dokumentaci pro poptávkové řízení na 
sběr, svoz a odstranění nebezpečných odpadů z členských obcí „SONO“. 
Pověření k otvírání obálek: Ing. Harantová + V.Zubáková 
Výběrová komise: Ing. Medáček P., Vacková A. a Zubáková V. 
 
Ad 6/ Informace – provozní záležitosti 
 
Předsedající Ing. Medáček informoval radu, že svozová firma nabízí ORP odklon komunálních odpadů ve prospěch 
spalovny, mělo by se jednat o tuny, které jsou nad LIMIT výpočtu dle zákona o odpadech a za skládkování by 
města platila základní poplatek (bez „slevy“) za ukládání odpadů na skládku. Tato skutečnost však bude mít 
bezprostřední dopad na kalkulace komunálních odpadů pro rok 2024, které byly postaveny na předpokládaném  
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určitém množství odpadu. Pokud fixní náklady budou rozděleny na menší množství odpadů, dopad do 
hospodaření společnosti – střediska skládka bude významný.         
 
Souhlas:    8 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č. 9/62/2024: 
Rada pověřuje vedení sdružení a SONO PLUS, s.r.o., aby zahájilo jednání se společností FCC BEC, s.r.o. 
v záležitosti vývozu nadlimitních tun ze spádového území skládky Želechovice. 
 
Ad 7/ Různé 
 
a) Předsedající předložil ke schválení smlouvu č. 22/2024 o vykonání přezkoumání hospodaření svazku obcí 
za rok 2024 s auditorem LN-AUDIT s.r.o. Louny. Cena za provedení „auditu“ se nemění. 
 
Souhlas:  8 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení č. 9/63/2024 
Rada „SONO“ schvaluje předložený návrh smlouvy na provedení přezkoumání hospodaření svazku za rok 2024 
a pověřuje statutární orgán podpisem smlouvy. 

b) Mgr. Panaš informoval radu o možnosti navázání obchodních vztahů se společností ENERGIE Holding a.s. – 
dodávek štěpky pro litoměřickou výtopnu, která ji používá jako palivo pro své kotle.  

c) Informace z obce Siřejovice – starostka obce Ing. Feiklová informovala radu o výdajích za úklid 
komunikace v obci a za sběr odpadu podél místní komunikace a požádala přítomného jednatele společnosti 
o součinnost při řešení této problematiky. Znovu upozornila na dopravní kapacitu komunikace a nedodržování 
rychlosti vozidel směřujících do lomu a na skládku.  

Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu 
do programu jednání, a proto zasedání v 11,05 hodin ukončil.  

Předsedající: 
Ing. Petr Medáček 
 
 
V Želechovicích dne 21. března 2024    
Zapsala: V. Zubáková    
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